
Вељко Одаловић: Добили смо уверења да су отети Срби у Либији добро
уторак, 01 децембар 2015 19:33

  

Генерални секретар Министарства спољних послова Вељко Одаловић изјавио је данас
да се у том Министарству разматра шта треба урадити са Амбасадом Србије у либијском
Триполију, нарочито након отмице држављана Србије запослених у Амбасади.

  

Одаловић је, гостујући на телевизији Б92, казао да је добио уверења да су отети српски
држављани добро и да ће се ситуација решити на најбољи могући начин.

  

"Није било нивоа безбедносне структуре са којом нисмо разговарали, а од њих смо
добили уверавања да ће се ово брзо окончати на најбољи могући начин. Добили смо
уверавања да су отети у добром стању, више од тога нисмо ни желели да тражимо, јер
би можда свака даља залажења могла да буду проблем", навео је Одаловић.

  

Двоје службеника Амбасаде Србије у Либији, Слађана Станковић и Јовица Степић,
отети су 8. новембра када је пуцано на колону возила у којој је био и амбасадор Србије
Оливер Потежица, који том приликом није повређен.
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(Бета)
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